
Referat 
 

 

SektorMED - Sundhed og Omsorg 

 

 

Indstilling 

Centerchef for Sundhed og Omsorg indstiller, 

 

1.    at Orienteringen tages til efterretning. 

2.    at SektorMED drøfter de enkelte forslag 

3.    at SektorMED fremkommer med yderligere forslag 

 

 
Beslutning i SektorMED - Sundhed og Omsorg den 27. april 2015: 
Fraværende:   

1. Orienteringen taget til efterretning - tilrettede skemaer sendes til SektorMED. 

 

2. Anlægsønsker: 

Anlægsønsket vedr. ombygning af Plejecenter Skælskør drøftet med henblik på konsekvenser for 

medarbejdere. Det får ikke konsekvenser for antallet af boliger. 

 

Anlægsønsket vedr. interaktive tavler drøftet med henblik på at plejecenterlederne ønsker 

undervisning. 

 

Effektiviseringsforslag: 

E-learning/opsigelse af Kvalicare har været et forslag fra medarbejderne i effektiviseringsprocessen. 

Medarbejdersiden ser et behov for, at der med opsigelse af systemet gøres en indsats for, at skabe 

læring og uddannelse på tværs i organisationen. 

Plejecenterlederne ønsker inddragelse næste gang et system opsiges eller en arbejdsgang ændres. 

 

Budgettildelingsmodellen på plejecentrene drøftet. Plejecenterlederne udtrykker bekymring for, at 

modellen får konsekvenser for kvaliteten i plejen. 

 

Etablering af flexteam drøftet i forhold til hvordan modellen kan anvendes med succes i praksis. 

Flexteam som navn drøftet. Forslag om at bibeholde "vikarteam". 

 

Effektiviseringsforslaget på Folkesundhedsområdet drøftet i forhold til proceduren for, at der peges 

på at en stilling nedlægges. Forslaget er indstillet da det vurderes, at 85 % af de opgaver der er 

tilknyttet stillingen bortfalder. Det bør beskrives yderligere, hvad konsekvensen for opgaverne i 

forhold til de fysiske rammer og udmelding af Sundby netværket bliver fremadrettet. 

 

SektorMED støtter alle forslag til øget aktivitet. 

 

Driftsønsker: 

Aflastningspladser er en god idé, men skal tænkes ind i visitationen, således at "tomgangspladser" 

bruges som aflastning med henblik på varig bolig. Ansættelse af en ekstra visitator i 

udskrivningsteamet drøftet med henblik at imødekomme den øgede udskrivning. 

 

3. Følgende forslag fremkom på mødet: Nedlæggelse af et plejecenter. 

 


